
KODELJEVO

Tudi letos se je vsakoletnega srečaHia Kode^evčaaov, starih nad 70
let — bilo je 20. nuja v spodnji avG OS KeMeja in Muma, — ndeiežilo
vdiko število sUrejfth krajanov. Stavnostni govornik je bil predscdnik
sveta ZK Koddjevo Dušan Rozman, krajanoa pa je spregovoril tudi
Ludvik Š«fic, predsednik nedavno ustanovljenega druitva upokojen-
cev Koddjevo. V prvem delu prosUve, ki so jo skrbno orgamizirmli kra-
jevni odbori RK, SZDL, ZB NOV, DU in KS, so naMopiUždezaičanki
oktel <na sliki). recilator Marjan Benedičič in učend OŠ Ketteja in
Muroa, v nadaljevanju srečanja pa so se krajani spro*čeno pogovorili
med seboj. V prihodnje bodo imeii starejši Kodeljevčani več možnosti
za srečanja in pogovore, saj je društvo upokojencev pred nedavnim do-
bilo svoje prostore v stavbi krajevne skupuosli. (Besedilo D. J.stika
AM)


